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El comitè local de Socialdemo-
cràcia i Progrés (SDP) d’Andor-
ra la Vella considera que l’equip 
de govern comunal de la capi-
tal es val de la qüestió de les 
miccions canines com a excu-
sa per “tapar la mala gestió” al 
capdavant de la corporació.

I és que després de tenir 
coneixement que el Comú 
d’Andorra la Vella s’havia 
gastat més de 3.000 euros en 
comprar uns recipients de dis-
seny de plàstic per a cada un 
dels 3.200 gossos censats a la 
parròquia, la formació mos-
tra, a través d’un comunicat 
fet públic ahir, la seva oposi-
ció a aquesta iniciativa i, més 
encara, afirmen “en saber que 
el repartiment de les ampolle-
tes de disseny es farà dins un 
estand de la Fira d’Andorra la 
Vella, el cost del qual supera 
els 75.000 euros”. 

Així mateix, SDP, que re-
corda l’avís del Comú que san-
cionarà el propietari que “no 
ruixi amb aigua les miccions 
del seu gos”, es fa ressò dels 
6.000 euros “gastats” en les 
cinc columnes E-can, on es vol 
que els gossos facin les seves 
miccions en sentir-se atrets 
per l’olor i rebre una llamina-
dura, i lamenta que la corpora-
ció afirmi que si funciona se’n 
gastaran 6.000 amb altres “tò-
tems” ja que això indica que 
“ni n’estan del tot segurs”.

Davant de qüestions com 
aquesta, SDP considera que “la 
majoria comunal de DA conti-
nua malbaratant els recursos 
públics”, i critica la compra 
de les ampolletes de disseny 
tot indicant que ells haurien 

apostat per “la reutilització de 
qualsevol recipient de plàstic, 
com els de detergents que es 
fan servir a les llars”.

Així mateix, continua el co-
municat, recorden que les mà-
quines “per fer pixar els anima-
lons” necessitaran un servei de 
manteniment així com el sub-
ministrament constant de lla-
minadures pels gossos, fet que 
els porta a pensar que “compor-
tarà, una vegada més, un altre 
contracte amb una empresa 
externa”. En aquest sentit, la 
formació, que es demana si la 
futura empresa serà de l’òrbita 
d’algú de la majoria, assegura 
que “no hi ha res millor que els 
arbres envoltats d’un espai de 
terra nua per facilitar a les mas-
cotes la necessitat natural de 
fer pipí a la via pública”.

Per tot plegat, SDP, que la-
menta que una vegada més 
des de la majoria comunal es 
consideri que “la culpa sempre 
és dels ciutadans” com ja va 
passar amb les escombraries, 
s’acusa la corporació de funci-
onar “de forma descoordinada, 
atenent les ocurrències de cada 
departament”. 
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El cònsol major de Sant Julià de 
Lòria, Josep Miquel Vila, es va 
mostrar confiat que Naturlàn-
dia complirà l’objectiu de tancar 
el 2017 amb un resultat positiu. 
Vila va recordar que la intenció 
era treballar perquè els ingres-
sos corrents siguin superiors 
a les despeses corrents, sense 
tenir en compte l’amortització 
i retorn de préstecs. “Pel funci-
onament, espero i desitjo que 
per l’any que ve no haguem de 
posar-hi diners”, va declarar. 

Vila va subratllar que aquest 
resultat serà possible gràcies 
a les mesures que s’estan im-
plementant al parc fruit de 
la diagnosi realitzada. Així, 
el cònsol lauredià va destacar 
que pel que fa referència a l’or-
ganització s’han fet canvis en 
operacions, amb la incorpora-
ció d’un director. També s’han 
fet modificacions en l’àmbit 
administratiu i financer i en 
sistemes. Sobre aquest darrer 
aspecte va explicar que “quan 
un parc creix si no es reade-
qüen els processos i sistemes es 
descontrola” i precisament això 
és el que s’està fent ara. Vila va 
informar que s’està treballant 
en la creació d’uns comitès de 
seguiment, també es disposa 
del dibuix dels processos i s’es-
tà acabant de polir la tasca ens 
sistemes informàtics. Una me-
sura concreta que s’adoptarà és 
que els clients circulin pel parc 
amb unes polseres que han de 
permetre tenir un control dels 
seus moviments i de la utilit-
zació que fan de les diferents 
atraccions. El cònsol major de 
Sant Julià de Lòria va indicar 

que d’aquesta manera es podrà 
destinar les persones “necessà-
ries i adequades” a les diferents 
instal·lacions de Naturlàndia. 
“Ja s’està posant el personal 
adequat a cada servei”, va ex-
posar Vila, que va afegir que 
“s’intenta minimitzar el temps 
d’espera”. Preguntat sobre les 
cues que es van generar per 
pujar a les diferents atraccions 
durant l’estiu passat va contes-
tar que l’espera no era llarga ja 
que “si no, haguéssim fet més 

caixa”. Amb tot va declarar que 
sempre és una “molèstia” que 
es preveu solucionar encara que 
va advertir que és impossible 
que mai hi hagi cues en funció 
de l’atracció. “Si no hi ha cues, 
pobre parc”, va exclamar.

Quant al manteniment de la 
confiança en el director de pro-
jectes, Enric Ordóñez, contra-
ctat per l’anterior corporació, 
el cònsol major lauredià va rei-
terar que “nosaltres no toquem 
a ningú”, sempre que complei-
xi amb la seva feina. També va 
avançar que “si tot anés bé” 
podria ser que fes falta incor-
porar més treballadors al parc. 
El que cal assegurar, però, és 
“poder-los pagar”, va afirmar.

Fa un any, Vila va exposar 
que la intenció era que el 2017 
els ingressos d’explotació de 
Camprabassa fossin superiors 
a les despeses (la previsió era 
tancar amb un superàvit de 
378.000 euros). 
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